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Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2020. július 14-ei rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tárgyalóterem  

 

Jelen voltak: Sólyom Jöran elnök, Szanyi Gábor, Gyuga Mihály József, Molnár István, Kindl Attila és 

Przygoczki Ferenc bizottsági tagok 

 

Távol voltak: Szabó Ferenc bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 óra 30 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt, majd ismertette 

az ülés napirendi pontjait.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

79/2020. (VII.14.) VFKB határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2020. július 14-ei rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2020. július 16-ai ülése két ülés közötti napirend előterjesztése kiegészítésének 

megvitatása. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2020. július 16-ai ülése két ülés közötti napirend 

előterjesztése kiegészítésének megvitatása 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, ez egy beépítésre szánt terület volt, ezután is az 

lesz, legfontosabb kérdés az erdőterület kérdése. Bíznak benne, hogy mindenki számára elfogadható lesz. 

Nem szeretnének környezetvédelmi vizsgálatot készíteni. A következő lépés, hogy az eljárás lezárul, a 

testület meghozza a szükséges határozatokat, ezt követően megkérik a főépítész záró véleményét, utána 

tudják a Képviselő-testület elé terjeszteni. Bíznak benne, hogy a főépítész ezt a határozatot elfogadja, nem 

lesz további kérdése, nem akarja más szempontok miatt visszadobni ezt az anyagot. Véleménye szerint a 

tájkép védelem kérdését nehéz megfogni jogszabály szempontjából, ha jogszabályi hivatkozással mond egy 

szakhatósági véleményt, azt el kell fogadni. Voltak olyan környezetvédelemmel foglalkozó szervek, melyek 

minden további nélkül elfogadták. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az anyag a két ülés közötti előterjesztés anyagait egészíti ki. Kérte, aki a 

határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

A bizottság a határozati javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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a Képviselő-testület 2020. július 16-ai ülése két ülés közötti napirend előterjesztése kiegészítésének 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Képviselő-testület 2020. július 16-ai ülése két ülés közötti 

napirend előterjesztése határozati javaslatainak kiegészítését. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság ülését 14 óra 48 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Sólyom Jöran  

 elnök   bizottság tagja 


